

ISSN 2096-0220
CN 35-1330/S

茶叶学报

ACTA TEA SINICA

福建省农业科学院茶叶研究所主办
Sponsored by Tea Research Institute, Fujian Academy of Agricultural Sciences

2019
第60卷 第3期
Vol.60 No.3

茶叶学报

2019 年 9 月

第 60 卷 第 3 期

(总第 244 期)

目 次

广西六堡茶和重庆沱茶的微生物多样性分析.....	杨雅焯, 汪 迎, 李 辉, 等 (93)
茶树品种‘白鸡冠’叶色性状遗传特性研究.....	陈志辉, 林郑和, 游小妹, 等 (99)
天然硒在茶园土壤—茶树—茶汤中吸收转运特征	陈玉真, 单睿阳, 王 峰, 等 (106)
亚致死剂量联苯菊酯对茶尺蠖子代生长发育的影响	刘丰静, 李良德, 李慧玲, 等 (114)
不同种类粘虫板悬挂密度对茶小绿叶蝉种群数量的影响	徐鹄鹂, 冯卫虎, 晁倩林, 等 (119)
氨基寡糖素对茶树抗病增产效果研究	陈益生, 田新湖, 林乐全 (122)
发展茶叶庄园经济与促进产业转型升级的思考及对策	蔡建明, 吴静旋 (125)
试论明代茶诗中的文人精神	王艳梅 (131)

CONTENTS

Microbial Diversity of Guangxi Liubao and Chongqing Bowl Teas YANG Ya-zhuo, *et al.* (93)

Genetics on Color of Baijiguan Tea Leaves CHEN Zhi-hui, *et al.* (99)

Selenium Absorption and Transportation in Plantation Soil, Tea Leaves and Brewed Tea
..... CHEN Yu-zhen, *et al.* (106)

Effect of Sublethal Dose Bifenthrin on Growth and Reproduction of *Ectropis obliqua*
Progeny LIU Feng-jing, *et al.* (114)

Pest Trapping at Tea Plantation as Affected by Trap Type and Hanging Density
..... XU Kun-lu, *et al.* (119)

Effects of Amino-oligosaccharin Application on Disease Resistance and Yield of Tea Plants
..... CHEN Yi-sheng, *et al.* (122)

Thoughts and Countermeasures on the Development of Tea Plantation Economy and the Promotion
of Industrial Transformation and Upgrading CAI Jian-ming, *et al.* (125)

Ming Dynasty Literati’ s Inspiration Shown in Poems Written Relating to Tea and Tea Drinking
..... WANG Yan-mei (131)